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Förändring i styrelsen under året: Hayri Karabas invald som ledamot, Athanase Kessaris som 
suppleant. 

Sittande styrelse fick fortsatt förtroende vid ordinarie stämman i april.  

Styrelsens arbete 
Under 2017 har styrelsen haft 6 ordinarie styrelsemöten, varav ett enbart gällande radhusens 
underhåll. 

Dessutom så hade vi ett möte för radhusens fastighetsägare för att gå igenom den Underhållsplan 
som behövs för gemensamhetsanläggningen gällande radhusen. Enligt underhållsplanen så har 
stamspoling utförts. Enligt underhållsplanen har också de återstående garageportarna ersatts med 
nya. 

Nya parkeringsbevis har delats ut och dessa gäller till 31/12 2020. 

De uppdaterade stadgarna som godkändes av årsstämman 2016 har äntligen blivit godkända och 
registrerade hos Lantmäteriet. 

 

 

 



Arbetsdagar 2017 
Under 2017 genomfördes vårstädning i april. 

Radhusen genomförde ommålning av garagelängorna under maj. 

Efter beslut på årsstämman så hade vi den första höststäddagen i föreningen. Bland annat så sattes 
vägspeglar upp vid Gånglåtsvägen. Klottersanering påbörjades på radhusens gavlar. Det 
gemensamma garaget rensades ur. Dessutom allmän städning av våra ytor. 

Efter påpekande i Facebookgruppen ”Boende i Brunna” gjordes an extra städning i lekparken för att 
rensa efter hundar och katter under hösten. 

Medlemsavgift 
Årsstämman 2017 godtog Styrelsens förslag att utdebiteringen skulle utgöra: 

Parhus  580 SEK/kvartal 
Radhus  2400 SEK/kvartal 

Ett misstag har dock gjort att utdebiteringen för radhusen har legat kvar på 2250. 

Övrigt	
2018 
Fortsatt arbete med utvärdering av underhåll för radhusens gemensamhetsanläggningar kommer att 
ske.  
Vidare ser vi över parkeringssituationen kontinuerligt. 

Slutord 
Vi i styrelsen vill gärna rikta ett stort tack till alla som har engagerat sig i vårt område och hjälpt till 
vid förfrågan.  
 
Styrelsen tackar för visat förtroende! 


